
Sono
Designer: Justus Kolberg

The eye-catching aluminum supporting framework makes the platform 
afloat in air, giving Sono a sense of lightness blended with its modernity and 
steadiness.

Simple lines constitute the stable structure and ingenious function of Sono. 
Modularity is its basic principle. The combination of side cabinets is based 
on the quantity of modules chosen according to different storage needs.

The table is equipped with slidable leather pad, with pen box and paper box 
and cabling function inside. Side cabinet has slidable pen box with cabling 
function inside. Lifting table takes full care of flexible cabling demand.

铝制支撑架让台面宛若悬浮于空中，使Sono在现代、 沉稳的气质
中多了一份轻盈之感，代表一种“简”而有力的工作态度与精神。

简约线条构成了Sono的稳固结构和巧妙功能，其中模块化是Sono
基本原则，侧柜可据不同储物需求选择模块数量而后组合。

桌面带滑动真皮垫，内部隐藏了笔盒、纸盘及走线等功能。侧柜带
滑动文具盘，内置走线功能，升降台亦充分考虑了走线的隐蔽伸缩
等问题。

材质与功能

材质与功能 材质与功能

德国原装进口
台面：烟色橡木实木贴面
桌脚：阳极氧化铝立柱，可电动升降，桌面高度可调节范围
　　　730-1210mm
黑色真皮可滑动台垫：下置文具盒（具2个A4规格分格）及电源板　
　　　　　　　　　（含电源插座3及RJ45 插座2）
含4个古铜色烤漆坐地柜，详细参数如下：
K43：600*600*640mm，单掩门柜，含层板1，柜体背面有散热格栅
K39：1000*600*640mm，嵌有一个高度可调立柱。独立垂直走线
　　　轨道（阳极氧化铝），PC主机掩门柜（含高度可调立柱）1，
　　　掩门柜1，柜体背面有散热格栅；
K46：600*600*640mm，抽屉1，打印机抽1，柜体背面有散热格栅
K45：600*600*640mm，抽屉1，放置文件，柜体背面有散热格栅

德国原装进口
古铜色烤漆三抽活动推柜

德国原装进口
移门柜
古铜色烤漆柜体
烟色橡木实木贴面柜门及顶板

Imported from Germany
Lacquered 3-drawers pedestal

Imported from Germany
Sliding door cabinet
Bronze lacquered cabinet body
Smoked oak veneer cabinet door and top

Imported from Germany
Table top: Smoked oak veneer
Table leg: Height adjustable anodised aluminium upright, range of 　
　　　　height adjust: 730-1210mm
Black genuine leather sliding table pad: stationary box (2 A4 size 
space) and power strip (3 power sockets and 2 RJ45 sockets) under 
the pad.
4 bronze lacquer standing pedestal, detailed parameters as follows:
K43: 600*600*640mm, Cabinet with single swing door, with one 
laminate, ventilation grill on the back of cabinet
K39: 1000*600*640mm, Embed one height adjustable upright. 
Independent vertical cabling track(anodised aluminium). One PC swing 
door cabinet, one swing door cabinet, ventilation grill on the back of 
cabinet
One drawer, one printer drawer, ventilation grill on the back of cabinet
One drawer for files, ventilation grill on the back of cabinet
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升降班台（高度可调范围：730-1210mm）
Height adjustable executive table ( Range of height adjustable: 730-1210mm)

Model 型号：

Size 尺寸：台面

侧柜

SONO-BT-01-L/R

W2400  D1000

W2830  D600  H640

推柜 (适配升降班台) 背柜
Pedestal (for height adjustable executive table) Back Cabinet

Model 型号：

Size 尺寸：

Model 型号：

Size 尺寸：

SONO-TG-01

W625  D600  H580

SITE-BG-01

W2000  D430  H875

Sono perfectly incorporates technical elements into the premium 
executive desk. The height of the desk-top is adjustable to easily 
support different working mode: it caters for brief and effective 
interactive communication when the user is standing for discussion, 
and for deep thinking when the user is sitting. Or, the user can 
adjust the desk to a comfortable height suited to his/her own body 
proportion.

Sono将科技元素完美融合于高级行政班台中，其桌面高度可
随意调节，配合不同工作状态，轻松转换办公模式。或站立
讨论-简短、高效的互动沟通；或坐下来-专注思考；或根据
不同使用者身材比例调节专属的舒适高度。

Sono, imported from Renz in Germany

        德国原装进口
Sono，玛祖铭立Renz系列




